

**Declaration by the Applicant:**

**إقرار مقدّم الطلب:**

I declare that the entries made by me on this application form are complete, true, and accurate to the best of my knowledge and based on the academic records.

أقر بأن البيانات والمعلومات التي قمت بإدخالها في استمارة هذا الطلب كاملة وصحيحة ودقيقة على حد علمي ومستندة على السجلات الأكاديمية.

I undertake to submit the original documents upon demand by the Centre for Admissions and Registration.

أتعهد بتقديم الوثائق الأصلية عند الطلب من قبل مركز القبول والتسجيل.

I declare that I am not suffering from any serious/transmissible disease and/or any psychiatric / psychological disorder.

أقر بأنني لا أعاني من أي مرض خطير أو مُعدٍ و/أو أي اضطراب عقلي أو نفسي.

I declare that my candidature may be cancelled, at any stage, if I am found to be disqualified and/or the information provided by me is found to be fabricated.

أقر بأن ترشيحي قد يُلغى في أي مرحلة إذا تبين أنني غير مؤهل و/أو أن المعلومات التي قمت بتزويدها مزيفة.

I take the responsibility to inform the Centre for Admissions and Registration about any changes in the information provided by me in the Application Form and change in address(es) or contact number.

أتحمل مسؤولية إبلاغ مركز القبول والتسجيل بأي تغييرات في المعلومات التي قمت بتزويدها في استمارة الطلب وبالتغيير في العنوان (العناوين) أو رقم الاتصال.